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س�رانجام دروي�ش قب�ول ك�رد ك�ه ب�ه 
نقط�ه پايان�ي مس�يرش در پرس�پوليس 
گرف�ت.  رفت�ن  ب�ه  تصمي�م  و  رس�يده 
مديرعامل پرس��پوليس اميدوار ب��ه تجربه يك  
قهرماني ديگر با اين تيم بود، اما بعد از شكس��ت 
سرخپوش��ان مقابل س��پاهان)از دس��ت رفتن 
چهارمين ج��ام اين فصل(، ديگ��ر هيچ بهانه اي 
براي ماندن مردي كه طي س��ه سال حضورش 
در جمع سرخپوشان نتوانس��ت ارتباط خوبي با 
سكوها برقرار كند، نبود و به همين منظور بعد از 
جلسه روز گذشته در باشگاه سرانجام استعفايش 
را تحويل داد. استعفايي كه به زودي هيئت مديره 
تصميم خود را در خصوص آن بيان مي كند و بعيد 

است كه كسي مخالفتي با آن داشته باشد.
شايد پيشتر از اين بايد چنين تصميمي گرفته 
مي شد، درست در پايان فصل بيست و يكم كه 
جام قهرماني از دست رفت، اما درويش به جاي 
كنار كش��يدن، ژس��ت پرز را به خود گرفت و با 
خريد چند بازيكن، ناكامي در قهرماني را كمرنگ 
كرد. كسب سه گانه در فصل بيست و دوم دليل 
خوبي بود تا سكوها لقب مورد علاقه درويش را 
فرياد بزنند)پرز(، اما او هرگ��ز آنطور كه بايد از 
سوي سكوها تش��ويق و حمايت نشد، خصوصاً 
كه جدا از معضلات مالي و ب��ه ميان آمدن پاي 
بدهي هايي كه نبود مناب��ع مالي پايدار بار آن را 
چند برابر كرده بود، دروي��ش و يحيي بارها به 
دليل اختلاف نظرهايي كه داش��تند به جان هم 
افتادند و دس��ت آخر نيز س��رمربي پرسپوليس 
استعفا داد تا هواداران باز هم با موضع  گيري هاي 
خود نشان دهند پشت درويش نيستند. نظري 
كه حتي بعد از توافق با اوس��مار و كسب عنوان 

قهرماني هم تغييري در آن ايجاد نشد. 
درويش گويي به شنيدن ش��عار حيا  كن رها كن 
خو كرده بود، چراكه يكی، دو باري هم در واكنش 
به آن با قيافه اي حق به جانب گفته بود نمي تواند 
به جاي بازيكن وارد زمين ش��ود، گل بزند و دفاع 
كند. حاضرجوابي كه نه فقط از سوي هواداران كه 
از سوي پيشكسوتان تيم نيز پاسخ داده شد، مبني 
بر اينكه نيازي نيست او خود براي دفاع يا گلزني 
راهي زمين ش��ود و همين كه خ��وب خريد كند 
مشكل به خودي خود حل مي شود. اما شايد خريد 
خوب از نظر درويش معنايي ديگر داشت كه چند 
ميليارد تومان براي جذب بازيكناني چون عرفان 
ملايي و عرفان شيرواني )زير 23 سال( هزينه كرد. 
بازيكناني كه هيچ كدام مورد قبول مربيان اين تيم 
نبودند و حتي در بسياري از جلسات تمريني  خارج 
از چارچوب تيم و پشت دروازه تمرين مي كردند و 

دست آخر نيز ملايی قراردادش را فسخ كرد. 

 با تمام انتقادات، پرسپوليس در دوران مديريت 
درويش به چهار جام قهرماني در ليگ برتر،  جام 
حذفي و س��وپرجام دس��ت يافت، اما او همواره 
با تصميم��ات جنجالي خ��ود و عملكردش در 
خريدهاي ناموفق، خروج س��تاره ها،  استعفاي 
گل محمدي، جذب گاري��دو و عقد قراردادهاي 
ميلي��اردي بي ثم��ر از س��وي ه��واداران مورد 
انتقاد بود، خصوصاً كه جداي��ي نفرات كليدي 
چون مهدي تراب��ي، عليرضا بيرانوند و فرش��اد 
اس��ماعيلي فر و انتخاب گاريدو ك��ه بعد از 13 
هفته اخراج شد، نقش اساسي در از دست رفتن 
جام قهرماني اين فصل داشت. با وجود اين شايد 
بهتر بود درويش كه تا به ام��روز برخلاف تمام 
فشارها به رفتن از پرسپوليس فكر هم نمي كرد، 
استعفايش را در پايان فصل ارائه مي داد تا شوك 
ناشي از اين تغيير مديريتي اوضاع سرخپوشان را 

بيش از پيش به هم نريزد. 
با كنار رفتن درويش، پرسپوليس چاره اي ندارد 
ج��ز انتخاب سرپرس��ت موقت، سرپرس��تي كه 

عل��ي اينانلو، عض��و هيئت مديره سرخپوش��ان 
محتمل تري��ن گزين��ه آن اس��ت و وظيف��ه اش 
سروس��امان دادن موقت به اوضاع آش��فته اين 
روزهاي پرسپوليس تا معرفي مديرعامل جديد. 
بعد از استعفاي درويش در به سمت علي  اينانلو 
چرخيد. يكي از مديران شركت هاي تابعه مالك 
پرسپوليس كه پس از جدايي محمد آخوندي از 
هيئت مديره پرسپوليس به اين جمع اضافه شد. 
البته او انتخابش به عنوان سرپرست مديرعاملي 
را پيش بيني رس��انه ها مي داند، نه ي��ك خبر. با 
وجود اين عجيب نيس��ت اگر طي چند س��اعت 
آينده و بعد از جلس��ه ام��روز هيئ��ت مديره به 
عنوان سرپرست باشگاه معرفي شود. اما انتخاب 
سرپرست مديرعاملي به معناي پايان كار نيست و 
بعد از آن بايد گزينه هاي مديرعاملي مورد بررسي 
قرار گيرند تا پرسپوليس حداقل براي فصل آينده 

با معضلات و مشكلات اين فصل مواجه نشود. 
 هرچند به دليل استعفاي غيرمنتظره درويش 
كسي فكري براي گزينه مديرعاملي نكرده، اما به 

نظر مي رسد مديرعامل جديد پرسپوليس نامي 
آش��نا از بين گزينه هايي چون محمد آخوندي، 
حميدرضا گرشاس��بي، حبيب كاشاني، حميد 
استيلي، حسين خبيري و محمد محمدي باشد. 
گزينه هايي كه تعدادي از آنها امتحان پس داده و 
با كارنامه هايي غيرقابل قبول هستند و برخي نيز 
تازه كارهايي هستند كه به نظر نمي رسد قباي 

مديرعاملي اين تيم برتن شان اندازه باشد. 
كاشاني پيش از اين هم مديريت پرسپوليس را 
برعهده داشته و يكي از بزرگ ترين ايرادهاي او 
شايد عدم پذيرش اش��تباهاتش باشد. حسين 
خبيري هم كه كارش را به عنوان يك خبرنگار در 
روزنامه هواداري آغاز كرد و خيلي سريع به جمع 
مديران پيوست، اين روزها مديريت فولاد را در 
دست دارد. حميد استيلي و محمد محمدي هم 
دو گزينه  كاملًا بي تجربه در مديرعاملي هستند. 
بنابراين مي ماند گرشاس��بي كه سابقه حضور 
در رأس مديريت پرس��پوليس را دارد و ش��ايد 

كم حاشيه ترين مدير اين تيم بود.

پايان درويش در پرسپوليس
شعار حيا كن، رها كن مديرعامل را به در خروجي نزديك كرد
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      گزارش
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حساسيت ديدار عقب افتاده استقلال - هوادار

صعود يا سقوط؟
ديدار معوقه اس��تقلال – هوادار از هفته بيس��ت و دوم ليگ  برتر روي 
سرنوشت هر دو تيم تأثيرگذار است. اين بازي در حالي عصر امروز در 
ورزشگاه آزادي برگزار مي شود كه تيم برنده در جدول صعود مي كند و 

مي تواند جايگاهش را بهبود ببخشد. 
ش��ايد هيچ كس تصور نمي كرد ديدار برگشت اس��تقلال و هوادار در 
شرايطي برگزار شود كه هر دو تيم همزمان نگران سقوط به دسته يك 
باشند. علاوه  بر اين هر دو تيم در طول فصل تغييرات زيادي را تجربه 
 كرده اند و براي بقا در ليگ برتر وضعيت سختي را پشت سر مي گذارند. 
استقلال 29امتيازي كماكان بحران زده است و به گفته سرمربي فعلي 
تيم، نهايت آرزوي شان اتمام فصل با رتبه ششمي است! آبي ها خوب 
مي دانند در صورت گرفتن هر سه امتياز از هوادار 32 امتيازي مي شوند 
و تا رتبه ششمی جدول بالا مي آيند. با اين حال استقلال در وضعيتي 

نيست كه پيروزي بر تيم ته جدولي ليگ برايش آسان باشد. 
اس��تقلال در هفت بازي با هداي��ت بوژوويچ طعم برد را نچش��يده و 
انتظار مي رود با عبور از س��د هوادار پنجمين س��رمربي فصل آبي ها 
اولين پيروزي اش را ثبت كند. ديدار رفت 2 بر يك به سود استقلال 
تمام ش��ده، البته آن زمان س��كان هدايت آبي ها در دس��ت سهراب 
بختياري زاده بود. همچنين مهدي رحمتي هدايت هوادار را برعهده 
داشت. صالح حرداني به دليل محروميت و مهران احمدي و عليرضا 
كوشكي به دليل مصدوميت غايبان اس��تقلال در اين بازي هستند. 
مسعود جوما اما مشكلي براي همراهي تيمش ندارد. در طرف ديگر 
تيم هوادار خودش را براي سقوط آماده كرده و در بازي قبلي با چهار 
گل مغلوب مس رفسنجان شده اس��ت. اميدرضا روانخواه، سرمربي 
استقلالی تيم هوادار است و تقابلش با اين تيم از جمله حساسيت هاي 
ديدار امروز اس��ت. هوادار 19امتيازي در صورت تحميل شكست به 
استقلال جايگاه نساجي در رتبه پانزدهم را تصاحب مي كند. داريوش 
شجاعيان ديگر استقلالي سابق است كه در اين بازي براي هوادار به 

ميدان مي رود. 
 سرمربي استقلال در نشست  خبري قبل از بازي تأكيد كرد بازيكنانش 
حق دس��ت كم گرفتن حريف را ندارن��د: »اين مس��ابقه از نظر ما مهم 
اس��ت. در ظاهر با تيم انته��اي جدولي بازي مي كنيم، ام��ا حق نداريم 
حريف را دس��ت كم بگيريم. اگرچه آنها شانس��ي براي ماندن در ليگ 
ندارند، ولي نش��ان مي دهد حداقل تحت فش��ار هم نيستند. تيم هايي 
كه هوادار را دس��ت كم گرفتند به خوبي غافلگير شدند. نياز به پيروزي 
داريم تا از ناكامي هاي اخير عبور كنيم. همچنين قبل از ديدار با پيكان 
در جام حذفي اميدوار به كس��ب پيروزي مقابل هوادار هستيم. فكر ما 
معطوف چيز ديگري نيس��ت. براي من فصل از امروز ش��روع مي شود. 
مي دانم هواداران از دست ما ناراحت هستند، ولي دوست دارم صداي شان 
كنم، چون نياز به حمايت شان داريم. هواداران اشراف كامل به تيم دارند 

و بايد از اين شرايط خارج شويم. گريه كردن را دوست ندارم.«
ميودراگ بوژوويچ همچنين شايعه مذاكره باشگاه با گزينه خارجي و 
وجود اختلاف در رختكن تيم را تكذيب نكرد:  »اگر به دنبال سرمربي 
ديگري رفته باش��ند، اصلًا ناراحت نمي ش��وم. فقط مي دانم مأموريت 
تعيين ش��ده براي من قهرماني جام حذفي اس��ت كه موفقيت بزرگي 
محس��وب مي ش��ود. اول نس��بت به خودم و خانواده ام متعهد هستم. 
همچنين هواداران، بازيكنان و  دست اندركاران استقلال كه با لطف زياد 
مرا پذيرا بودند تا بهترين كاري را كه از دستم برمي آيد انجام دهم. زماني 
كه هدايت استقلال را قبول كردم و فرداي آن روز روي نيمكت نشستم، 
مي دانس��تم كار راحتی نخواهد بود. دوباره تكرار مي كنم بزرگ ترين 
افتخار من در حوزه كاريم اين بود كه باش��گاه استقلال اجازه داد روي 
نيمكت اين تيم بنشينم. در هر تيمي اختلاف نظر بين بازيكنان هست و 
نياز نيست عاشق همديگر باشند. بازيكنان حرفه اي هستند و وقتي به 

زمين مي آيند هرچه در توان دارند انجام مي دهند.«

فشردگي بازي ها و جنگ بارسا با لاليگا
پيروزي بارس��لونا در مصاف با سلتاويگو 
در ش��رايطي به دس��ت آمد كه اعتراض 
اين باش��گاه ب��ه برنامه ري��زي لاليگا به 
قوت خود باقي اس��ت. ي��ك روز پس از 
صحبت هاي تند و انتقادي هانسي فليك 
علي��ه برنامه ري��زي س��ازمان لاليگا در 
خصوص زمان برگزاري بازي هاي خانگي 
بارسا، باش��گاه نيز عليه سوءمديريت در 
برنامه ريزي ه��ا موضع گيري ك��رد. اين 
باشگاه رسماً اعلام كرد شكايتي رسمي 
عليه تبعيض هاي ظالمان��ه مديران لاليگا تنظيم كرده اس��ت. با اينكه 
كاتالان ها ديداري س��نگين مقابل دورتموند را در ليگ قهرمانان پشت 
سر گذاشتند، اما طبق برنامه جديد اعلام ش��ده مجبور شدند يك روز 
زودتر با سلتاويگو بازي كنند. فليك اين تغييرات عجيب را در كنفرانس 
خبري به باد انتقاد گرفت. بارسا همزمان در سه رويداد لاليگا، كوپا دل ري 
و ليگ قهرمانان مي جنگد. باشگاه نه تنها از صحبت هاي انتقادي هانسي 
فليك حمايت كرده، بلكه يك شكايت رسمي را نيز تنظيم كرده تا عليه 
لاليگا اقامه دعوا كند. در بيانيه رسمي باشگاه آمده است: »باشگاه بارسلونا 
مخالفت خود با معيارهاي سازمان ليگ اسپانيا و فدراسيون فوتبال اسپانيا 
در خصوص تعيين زمان بازي ها را اعلام مي دارد. همانطور كه سرمربي 
تيم مان در نشست  خبري اظهار داشت و ما هم از هانسي فليك حمايت 
كامل مي كنيم، معتقديم مديران فوتبال اسپانيا بايد شرايط تيمي مثل 
ما را كه در س��ه رقابت پاياني فصل حضور دارد بيشتر درك كنند. اين 
مشكل جديدي نيست و به  رغم همه س��ختي هاي موجود، بارسلونا به 
دفاع از منافع ملي و بين المللي خود ادامه مي دهد به اين اميد كه تقويم 
ورزشي مفهوم حرفه اي تري پيدا كند. از اين رو بارسلونا براي جلوگيري از 
متضرر شدن بازيكنان فوتبال شكايت رسمي خود را به نهادهاي قانوني 
فوتبال ارائه مي دهد.« اين اولين  باري نبود كه س��رمربي آلماني نسبت 
به اين مس��ئله اعتراض كرد و بعد از فيفادي اخير و تعطيلي كوتاه مدت 
بازي هاي ليگ، بارسا به مصاف اوساسونا رفت و از آن زمان تاكنون طي 
23 روز كاتالان ها هشت بازي انجام داده اند! به  رغم اين شرايط سخت، 
صدرنشين لاليگا توانست به سختي از سد سلتاويگو عبور كند و اين برد از 
پنالتي دقيقه 98 رافينا به دست آمد. اين نتيجه آبي واناري ها را كماكان 
به عنوان مدعي اصلي قهرماني اسپانيا حفظ كرد و همه منتظرند ببينند 

جنگ قهرماني به سود كدام تيم تمام خواهد شد. 

فريدون حسن

 تغييراتي كه پول به باد مي دهد
اينكه قبول كنيم سرخابي هاي پايتخت واقعاً خصوصي شدند يا خير 
مطلب جداگانه اي مي طلبد، اما اگر حتي قب��ول كنيم كه اين دو تيم 
پرهزينه و هميش��ه بدهكار خصوصي هم شده باش��ند دليلي بر اين 
نمي شود كه مالكان آنها سر كيسه را شل كنند تا آنها با بريز و بپاش هاي 
آنچناني هر كاري دل شان مي خواهد انجام دهند. هيچ مالك عاقلي هم 
اين كار را انجام نمي دهد، ولي خب وقتي به اتفاقات اين فصل در اين دو 
باشگاه نگاه مي كنيم خود به خود به خصوصي شدن آنها شك مي كنيم. 
سرخابي ها اين فصل بي محاباتر از تمام دوران عمر خود خرج كرده اند و 
جالب اينجاست كه اين همه هزينه به هيچ جايي برنخورده است، حتي 
مالكاني كه اين پول هاي هنگفت از جيب شان به هدر رفته، مالكاني كه 

جز خرج كردن چيزي از تملك سرخابي ها به دست نياورده اند. 
از اس��تقلال كه زياد ش��نيده ايم. آبي ها با وجود خرج هاي گسترده و 
خريد هاي آنچناني در پيش فصل نتوانستند آني باشند كه بايد باشند، 
ضمن اينكه ركورد تغيير و تعويض سرمربي را در جهان فوتبال در طول 
يك فصل جابه جا كردند. جالب اينكه هزينه هايي كه اين تغييرات به 
گردن باشگاه انداخت، هزينه هاي نجومي بود كه حالا بايد منتظر تبعات 
آن باشيم. قرار بود استقلال با هر تغيير روند رو به جلو داشته باشد، اما 
نه موسيمانه به كار آمد، نه سهراب بختياري زاده و نه حالا بوژوويچ كه 
خيلي راحت مي گويد اميدوارم ششم شويم! انگار نه انگار كه در خصوص 

استقلال صحبت مي كند.  
اما پرس��پوليس تيمي كه با گاريدو اس��پانيايي آغاز ك��رد، گاريدو در 
13مسابقه، هفت برد، دو تساوي و چهار باخت كسب كرد تا به عنوان 
يك مربي ناموفق به در خروجي پرسپوليس نزديك شود و بعد از چند 
بازي كه كريم باقري هدايت سرخ ها را برعهده داشت، اسماعيل كارتال 
تركيه اي روي نيمكت پرسپوليس بنش��يند. جالب است كه كارتال از 
همان ابتدا وعده قهرماني فصل بعد را داد در حالي كه پرسپوليس هنوز 
در كورس قهرماني بود. كارنامه كارتال در فاصله سه هفته به پايان ليگ 
تقريباً هيچ تفاوتي با گارديو ندارد تا اين س��ؤال مطرح شود، آيا واقعاً 
مي ارزيد كه پرسپوليس براي تكرار نتاج گاريدو 2/5 ميليون دلار هزينه 
كند! تازه گاريدو هيچ وقت نگفت كه قهرمان نمي شويم، اما كارتال حتي 

كسب سهميه را هم با خطر روبه رو كرده است. 
نكته قابل تأمل در مورد هر دو تيم اينكه با آنها با س��رمربيان موقت و 
ايراني خود بسيار موفق بودند. يعني هم س��هراب بختياري زاده و هم 
كريم باقري با وجود اينكه خودشان را در حد سرمربيگري اين دو تيم 
بزرگ نمي دانستند، اما نتايج قابل قبولي كسب كردند، ولي خب از آنجا 
كه هدر دادن پول و مشخصاً بيت المال در فوتبال ايران به اسم آوردن 
مربي يا بازيكن خارجي بزرگ و با كارنامه يك رسم متداول است، اينجا 
هم شاهد ريخت و پاش هايي هستيم كه به اسم تغييرات درست تنها 

پول به باد مي دهد. 
حالا برگرديم به همان سؤال اول اينكه اگر سرخابي ها واگذار شده اند 
و خصوصي محسوب مي ش��وند، چگونه است كه مالكان آنها به همين 
راحتي پول شان را بدون اينكه عايدي برايشان داشته باشد حيف و ميل 
مي كنند؟ آيا باور كنيم كه آنها خصوصي شده اند يا اينكه بايد بگوييم 
اين دو تيم همچنان دست ش��ان در جيب مردم است و بي محابا بدون 
اينكه نگران توضيح دادن به جايي باش��ند مش��غول تاراج بيت المال 
هستند. مديران دو باش��گاه هم كه با خيال راحت مي آيند و مي روند. 
فعلًا سونامي تغيير مدير از استقلال به پرسپوليس رسيده، استقلالي ها 
تمام تقصير ها را متوجه مديران قبلي كرده اند و دير نيست كه مديران 
مستعفي پرس��پوليس هم همين كار را انجام دهند. البته در اين ميان 

ميلياردها ميليارد پول است كه به باد مي رود.

دنيل مارش

ميرر

اعزام مسئولان براي حل مشكلات زيرساختي ورزش

 كمپ تيم هاي ملي قطب توسعه
و آموزش هندبال مي شود

احداث كمپ  تيم هاي  ملي هندبال روند پيشرفت اين رشته در عرصه 
شيوا  نوروزي
      گزارش 2

بين المللي را تسريع خواهد كرد. مراسم كلنگ زني احداث اين كمپ 
با حضور مس��ئولان كميته  ملي المپيك و وزارت ورزش روز گذشته 
برگزار شد. اين كمپ در مجاورت فدراسيون هندبال، واقع در مجموعه ورزشي انقلاب در زميني 
به مساحت هزار و500 مترمربع و زيربناي 2 هزار و500 متر احداث خواهد شد و 36 ماه هم مدت 
زماني است كه براي س��اخت كمپ هندبال پيش بيني شده است. برآورد بودجه لازم براي سخت 

كمپ هندبال 100 ميليارد تومان است. 
اين پروژه در حالي از روز گذش��ته رس��ماً كليد خورد كه اقدامات اوليه و گرفتن مجوز س��اخت 
كمپ  تيم هاي ملي از دو سال و نيم گذشته آغاز شده بود. قرار است اين كمپ علاوه  بر ميزباني از 
تيم هاي  ملي به قطب توسعه و آموزش هندبال كشور نيز تبديل شود. عليرضا پاكدل در اين مراسم 
جزئيات احداث كمپ را تشريح كرد. رئيس فدراسيون هندبال با اشاره به ضرورت حمايت از اين 
رشته توپي اظهار داشت: »اگر به دنياي ورزش، اروپا، آس��يا و حتي كشورهاي حوزه خليج فارس 
نگاه كنيم مي بينيم بهره مندي از زيرساخت هاي مدرن، مس��ير توسعه ورزش در اين كشورها را 
بسيار كوتاه كرده است. در اولين ملاقات با دكتر دنيامالي، وزير ورزش و جوانان اولين خواسته ام 
از او ساخت اين كمپ بود كه مورد تأييد وزير قرار گرفت. سعي كرديم در ساخت كمپ معماري 
ايراني– اس��لامي را مدنظر قرار دهيم. هندبال حدود 10 تيم  ملي در بخش هاي سالني و ساحلي 
دارد كه شايد كمتر فدراسيوني چنين تعددي در تيم هاي ملي و اين تعداد ورزشكار ملي پوش را 
داشته باشد، به طوري كه براي حضور در مسابقات مختلف در طول هر ماه هفت، هشت تيم ملي ما 
در اردو هستند. بنابراين ساخت اين كمپ بسيار مهم است. بايد براي موفقيت در بازي هاي آسيايي 
و المپيك لس آنجلس نگاه توسعه اي داشته باشيم. بنابراين اين حق ورزشكاران هندبال است كه 

در كنار تلاش هايشان از كمپ مدرن و مجهز نيز برخوردار باشند.«
مناف هاشمي هم احداث كمپ تيم هاي  ملي هندبال را اتفاقي ويژه خواند. معاون توسعه مديريت 
و منابع وزارت ورزش در اين مراس��م تأكيد كرد:  »خلأ و كمبود كمپ تيم هاي ملي هندبال به طور 
محسوس احساس شد و وزير ورزش و جوانان و مديرعامل شركت توسعه در مسير اين اتفاق بزرگ 
همراه شدند و با پيگيري هاي خاص و ويژه رئيس فدراسيون هندبال كه شاهد آن بودم، كلنگ اين 
كمپ به زمين  زده شد. با رويكرد وزارت ورزش، شركت توس��عه و همه مجموعه هاي وزارتخانه از 
جمله صندوق حمايت و فدراسيون ها نگاه ويژه اي براي حل مشكلات زيرساخت هاي ورزش داريم 
و همه تلاشمان اين است كه اين كمپ راه اندازي شود. علاوه بر هندبال، رشته هاي ديگر هم زمين 
تحويل گرفتند و به دنبال ساخت كمپ هستند. هندبال يكي از رشته هاي پرجاذبه در ايران است و 
در سطح جهاني نيز خاستگاه ويژه اي دارد. همچنين يكي از رشته هاي توپي در كنار فوتبال و واليبال 
است كه مردم به آن علاقه دارند و ما هم نگاه ويژه اي به اين رشته داريم. در حال حاضر 50ميليارد 
تومان تجهيزات و امكانات ورزشي علاوه بر بودجه هاي فدراسيون براي خريد تجهيزات ورزشي براي 

روستاها داريم و توپ و تجهيزات هندبال نيز در اين پكيج ها قرار گرفته است.«

آگهى مناقصه عمومى يك مرحله اى با  ارزيابى كيفى

سازمان بسيج سازندگى استان قم در نظر دارد پروژه هاى ساخت مدارس را طبق فهارس بهاء ابنيه، 
تاسيسات برقى و مكانيكى به مناقصه عمومى بگذارد.

مدت اوليه نوع قراردادمحل تامين اعتبارعنوان پروژهرديف
پيمان زماه

1

هـاى  سـايت  مدرسـه  احـداث 

نهضـت ملـى مسـكن اسـتان قـم                                                                       

(قطعه 2-40 پرديسان)

8 ماهمترمربعىاداره كل نوسازى مدارس

       شرايط شركت در مناقصه عمومى

1-  مبلغ تضمين شركت در مناقصه مطابق مبلغ ذكر شده فوق به صورت ضمانتنامه بانكى (كه بايستى 

ضمانتنامه ارائه شده و پيشنهاد قيمت حداقل 3 ماه اعتبار داشته باشد) 

2- مهلت دريافت اسناد مناقصه: از تاريخ 1404,02,01 لغايت 1404,02,07 خواهد بود.

3- مهلت ارائه پاكتها: از تاريخ 1404,02,08  لغايت 1404,02,15 خواهد بود.

4-  محل تسليم پاكتها: قم خيابان امام خمينى(ره) كوچه 22 پلاك 13

5-  تاريخ بازگشـايى پاكتها : روز سـه شـنبه مورخ 1404,02,16 راس سـاعت 8:30 صبح در محل دفتر                

مسئول سازمان خواهد بود.

6- ضمناً پيمانكارانى كه جهت مناقصه پروژه هاى فوق شـركت مى كنند بايستى داراى گواهينامه 

تعيين صلاحيت و رتبه بندى در رشته ابنيه و تاسيسات مكانيكى باشند.

امورقرارداد هاى سازمان بسيج سازندگى استان قم (09127593624)


